
 

 

George Boroda 
Consilier Local al Municipiului Brasov, jud. Brasov 

Raport de activitate, octombrie - decembrie 2020 

- Membru in Comisia de specialitate nr.2 - Comisia pentru organizarea şi 
dezvoltarea urbanistică, amenajarea teritoriului, realizarea lucrărilor publice şi 
conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură, rezervaţii naturale şi protecţia 
şi refacerea mediului înconjurător. 

- Membru in Comisia de specialitate nr. 7 - Comisia de relaţii externe, studii 
europene, relaţii cu instituţii şi organisme internaţionale şi oraşe înfrăţite, cooperare 
sau asociere cu autorităţi, asociaţii, ori persoane fizice sau juridice din ţară şi 
străinătate, cetăţean de onoare, dezvoltare intercomunitară. 

- Membru in Consiliul de Administratie al COLEGIULUI NAŢIONAL “DR. IOAN 
MEŞOTĂ” BRAŞOV 

- Membru in Consiliul de Administratie al COLEGIULUI NAŢIONAL DE 
INFORMATICĂ ”GR. MOISIL” BRAŞOV 

- Membru in Consiliul de Administratie al COLEGIULUI TEHNIC “TRANSILVANIA” 
- Membru in Consiliul de Administratie al Scolii Gimnaziale nr. 5 Brasov 
- Membru in Consiliul de Administratie al Scolii Gimnaziale nr. 15 
- Reprezentant al Unităţii Administrativ Teritoriale Municipiul Braşov în Adunarea 

Generală a Asociaţilor de la S.C. Tetkron S.R.L 

 

28.10.2020  - am participat la sedința solemnă pentru depunerea jurământului 

11.11.2020  - am participat la sedința Comisiei de specialitate nr.7  

12.11.2020  - am participat la sedința Comisiei de specialitate nr.2 

13.11.2020  - am participat la sedința extraordinară Consiliului Local 

26.11.2020  - am participat la sedința Comisiei de specialitate nr.2 

26.11.2020  - am participat la sedința Comisiei de specialitate nr.7 

27.11.2020  - am participat la sedința ordinară a Consiliului Local 

02.12.2020  - am participat la sedința de îndată a Consiliului Local 

07.12.2020 - am participat la Intalnirea CA al Scolii Gimanizale nr.5 



11.12.2020  - am participat la sedința de îndată a Consiliului Local 

10.12.2020  - am participat la Sedința Tehnică - Buget 

17.12.2020  - Intalnire preliminara a reprezentantilor UAT Brasov cu directorul 
companiei publice SC Tetkron SRL 

17.12.2020 - am participat la sedința cu tema : Proiect buget lucrări gospodărire oraș 

18.12.2020  -  am participat la sedința Comisiei de specialitate nr.2 

18.12.2020  -  am participat la sedința Comisiei de specialitate nr.7 

22.12.2020  - am participat la sedința ordinară a Consiliului Local 

23.12.2020  - am participat la sedința cu tema : Directia Tehnica - Buget 

30.12.2020  -  am participat la sedința cu tema : Buget. Transport public 

În data de 18 decembrie 2020 am participat la dezbaterea publică organizată de 
Primăria Brașov despre calitatea aerului în deschiderea căreia am ținut o prezentare 
despre efectul climatic al inversiunii termice asupra acumulării de particule poluante la 
nivelul depresiunii Brașovului. 

În această perioadă am definitivat studiul individual cu privire la exemple de bune 
practici aplicate de alte administrații in cazul pasajelor subterane în special în ceea ce 
privește accesul pentru persoanele în vârstă și a persoanelor cu dizabilitați. Ulterior, am 
înaintat solicitările către Direcția Tehnică a Primăriei Brașov. 

  


